
Protokql N r XLIX.2023 

z XLIX Sesjii Rady Gminy Slubice 

odbytej w d"iu 22 lutego 2023 r. 


I 
.Obrady XLIX Sesji Rady Gmin~ iSlubice odbyly sit( :' godz. 11.1 ?-12.40 oraz byl~ 

transmltowane na Zywo w Intemecle. Obrady prowadZll przewodmcZ'lcy Slawomlf 
Januszewski. I 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych -15 os6b tj. 100%. 
W sesji udzial wzit(li: 

1. 	 Jacek Kozlowski w6jt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gminy, 
3. 	 Henryka Bednarek skarbnik gminy, 
4. 	 radni wedlug zal'}czonej listy obecndsci, 

I 

5. 	 soltysi wedlug zal'}czonej listy obec~osci. 

Do pkt. 1 
Slawomir Januszewski - przewopnicz'}cy Rady otworzyl obrady XLIX sesji Rady 

Gminy Slubice, powital wszystkie panie i pan6w radnych, sohys6w, w6jta, skarbnik, 
sekretarza. Na podstawie listy obecnosFi stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 15 radnych, 
co oznacza, ze Rada Gminy Slubice moz~ obradowa6 i podejmowac prawomocne uchwaly. 

Poinformowal, ze na sesjt( zosta!li zaproszeni radni powiatowi, jednak nikt sit( nie 
stawil. 

Do pkt. 2 
Przewodnicz'}cy poddal pod glosoranie porz'}dek obrad, kt6ry zostal dostarczony I 

wraz z zaproszeniem na dzisiejsz'} sesjt(. Radni nie mieli zadnych uwag. 

W wyniku jawnego glosowania rada ~ stan 14 obecnych jednoglosnie przyjt(la porz'}dek 

obrad. Porz'}dek obrad przedstawia sit( n~stypuj'}co: 


1. 	 Otwarcie Sesji. I 

2. 	 Przyjycie porz'}dku obrad. 
3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzy~esyjnej W6jta Gminy za okres od 11 stycznia 2023 r. 

do 21 lutego 2023 r. 
4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 
5. 	 Przyjycie sprawozdania z ~sokosci srednich wynagrodzen nauczycieli 

na ~oszcze~61nych stopniach awa~su zawodowego w szkolach prowadzonych przez, 
Gmmy Slublce. i 

6. 	 Intormacja 0 zabezpieczeniu przecivlpowodziowym w Gminie Slubice. 
I 

7. 	 Realizacja projekt6w finansowanyc~ ze srodk6w pozyskiwanych zewn'}trz w roku 2023. 
8. 	 Informacja Przewodnicz'}cej KOI1jlisji Oswiaty, Kultury, Sportu, Bezpieczenstwa! 

Publicznego, Zdrowia, Opieki Spolefznej i Mieszkalnictwa w sprawie: 
a) sprawozdania merytorycznego ~ finansowego stowarzyszen realizuj'}cych gminne 

zadanie "upowszechnianie sportf za rok 2022, 

b) sprawozdanie z funkcjonowania ~ompleksu boiska "Orlik" w 2022 roku. 


9. 	 Podjycie uchwal w sprawie: 



Radna Teresa Sitkiewicz zglosila fuog~ obok pana M. Poprosila w6jta by okreslil sit; 
czy wyr6wna lub wysypie cos na odcibkach drogi najbardziej uszkodzonej. Mieszkaitcy 
prosZi:l radn~ 0 zglaszanie tej drogi, \ przysylaj~ tez listy. Prosila 0 wytlumaczenie 
mieszkaitcom czy cos bt;dzie robione i kie~y. 

Radna Krystyna Wojtalewicz po'prosila 0 spotkanie komisji po to, by przejrzec 
wszystkie drogi gminne wraz z w6jtem. I 

i 
Do pkt. 5 J 


Przewodnicz~cy Rady Gminy poi formowal, ze sprawozdanie z wysokosci srednich 
wynagrodzen nauczycieli na poszczeg61 ych stopniach awansu zawodowego w szkolach 
prowadzonych przez Gmint; Slubice zo~talo przedstawione na komisji wszyscy radni 
dokladnie sicr z nim zapoznali (material w Z!al~czeniu). 

Radni nie mieli Zadnych zapytait, b~dz uwag. 

Do pkt. 6 
Informacja 0 zabezpieczeniu prz~ciwpowodziowym w Gminie Slubice zostala• 

I 

przedstawiona przez przewodnicZi:lce Ra4y Gminy Slawomira Januszewskiego (material 
w zal~czeniu). i 

Radni nie mieli Zadnych zapytait, b~~z uwag. 
\ 

&p~7 \ 
Przewodnicz~cy Rady Gminy pOinformowal, ze informacja 0 realizacji projekt6w 

finansowanych ze srodk6w pozyskiwanych\ z zewn~trz w roku 2023 zostala przedstawiona 
na komisji i wszyscy radni dokladnie sicr z ni~ zapoznali (material w zal~czeniu). 

Radni nie mieli Zadnych zapytan, b~qz uwag. 

I 
Do pkt. 8a) 

• 
Sprawozdanie z sprawozdania rrterytorycznego i finansowego stowarzyszen 

realizuj~cych gminne zadanie "upowszechnirie sportu" za rok 2022 przedstawil radny Jacek 
DomZalowicz (material w zal~czeniu). i 

Radni nie mieli Zadnych zapytan, b~d* uwag. 

Do pkt. 8b) 
\i 

Sprawozdanie z funkcjonowania kompleksu boiska "Orlik" w 2022 roku przedstawila 
przewodnicZi:lcej Komisji Oswiaty, Kultury, iSportu, Bezpieczenstwa Publicznego, Zdrowia, 

I 

Opieki Spolecznej i Mieszkalnictwa Sylwia Gorecka. (material w zal~czeniu). 
Radni nie mieli Zadnych zapytait, b~dz! uwag. 

\ 

I
Do pkt. 9.1) 

I 
Przewodnicz~cy Rady Gminy przeqstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany 

Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2q23. 
Pytait i uwag nie zgloszono. i 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych.! Uchwala zostala przyjcrta jednoglosnie. 

I 



Uchwala w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023 
wraz z imiennym rejestrem glosowail stanowi zal~cznik do protokolu. 

Do pkt. 9.2) 
Projekt uchwaly w sprawie nie wyrarenia zgody na wyodr<rbnienie w Budzecie Gminy 

Slubice na 2024 rok srodk6w stanowi~cych fundusz solecki przedstawil przewodnic~cy 
Rady Gminy Slawomir Januszewski. 

Pytail i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial15 radnych. Uchwala zostala przyj<rta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie nie wyraZenia zgody na wyodr<rbnienie w Budzecie Gminy 

Slubice na 2024 rok srodk6w stanowi~cych fundusz solecki wraz z imiennym rejestrem 
glosowail stanowi zal~cznik do protokolu. 

Do pkt. 9.3) 
Projekt uchwaly w sprawie odwolania Skarbnika Gminy Slubice przedstawil 

przewodnic~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski. 
Pytail i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyj<rta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie odwolania Skarbnika Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem 

glosowail stanowi zal~cznik do protokolu. 

Do pkt. 9.4) 
Przewodnicz~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie zmieniajq.ca uchwal<r w sprawie przyjycia Regulaminu utrzymania czystosci 
i por~dku na terenie Gminy Slubice. 

Pytail i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyj<rta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmieniaj~ca uchwaly w sprawie przyj<rcia Regulaminu utrzymania 

czystoSci i por~dku na terenie Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowail stanowi 
zal~cznik do protokolu. 

Do pkt. 9.5) 
Przewodnicz~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie okreslenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu stanowi~cego podstaw<r 
do ustalenia zwrotu koszt6w przewozu dzieci, mlodziei:y uczni6w niepelnosprawnych 
oraz rodzic6w do plac6wek oswiatowych. 

Pytail i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyj<rta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie okreslenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu stanowi~cego 

podstawy do ustalenia zwrotu koszt6w przewozu dzieci, mlodziei:y uczni6w 
niepelnosprawnych oraz rodzic6w do plac6wek oswiatowych wraz z imiennym rejestrem 
glosowail stanowi zal~cznik do protokolu. 

Do pkt. 9.6) 
Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr XVII.129.2020 Rady Gminy Slubice 

z dnia 23 wrzesnia 2020 roku, w sprawie utworzenia Lokalnego Programu Wspierania 
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Edukacji Uzdolnionych Dzieci i MlodZieZy przedstawH przewodnicz!lcy Rady Gminy 
Slawomir Januszewski. ! 

Pytan i uwag nie zgloszono. ! 
W glosowaniu bralo udzial15 radnrCh. Uchwala zostala przyjytajednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany uchw~ly Nr XVII.129.2020 Rady Gminy Slubice z dnia 

23 wrzesnia 2020 roku, w sprawie utw0fzenia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 
Uzdolnionych Dzieci i MlodzieZy wraz z iflliennym rejestrem glosowan stanowi za1!lcznik do 
protokolu. 

Do uk'. 9.7) 
Projekt uchwaly w sprawie przyjlycia programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy na lata 2023-2028 prze?stawil przewodnicZ!lcy Rady Gminy Slawomir 
Januszewski. I 

• 
Pytan i uwag nie zgloszono. i 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnYfh. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie . 
Uchwala w sprawie przyjycia pro~ramu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy na lata 2023-2028 wraz z imiet$ym rejestrem glosowan stanowi za1!lcznik do 
protokolu. 

Do ok'. 9.8) 
Przewodnicz!lcy Rady Gminy slaiomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie przyjycia Gminnego Programu qslonowego "Korpus Wsparcia Seniorow" na rok 
2023 w Gminie Slubice. i 

Pytrui i uwag nie zgloszono. I 
W glosowaniu bralo udzial15 radnycr. Uchwala zostala przyjytajednoglosnie. 
Uchwala w sprawie przyjitcia Gminpego Programu Oslonowego "Korpus Wsparcia 

Seniorow" na rok 2023 w Gminie Slubicel wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 
zal!lcznik do protokolu. i 

I 
Do uk'. 9.9) I 

Przewodnicz!lCy Rady Gminy Slaw,mir Januszewski przedstawil projekt uchwaly 
w sprawie zmiany uchwaly Nr IX.59.20i19 z dnia 13 sierpnia 20]9 r., w sprawie 
podwyzszenia kryterium dochodowego upra~iaj!lcego do korzystania z pomocy spolecznej 
przez osoby objyte wieloletnim rZ!ldowym programem "Posilek w szkole i w domu" na lata 
2019-2023. I 

Pytan i uwag nie zgloszono. I 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnyc~. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie zmiany uchwatY Nr IX.59.2019 z dnia 13 sierpnia 2019 r., 


w sprawie podwyzszenia kryterium dochodo~ego uprawniaj!lcego do korzystania z pomocy 
spolecznej przez osoby objyte wieloletnim rZ!ldowym programem "Posilek w szkole 
i w domu" na lata 2019-2023 wraz z imibnnym rejestrem glosowan stanowi za1!lcznik 
do protokolu. 



Do pkt.l0 
W6jt odpowiedzial radnej ladwidze Lewandowskiej i Dariuszowi Wolinskiemu, 

ze nie w sprawie dzialki w Alfonsowie si~ nie zmienilo. Dzialka jest dzialk'l roln'l. 
W zwi'lZku z obaw'l rady w6jt zbada t~ spraw~. W sprawach formalnych nic si~ nie zmienilo. 
Rada na poprzedniej sesji nie przyj~la zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. S'l to grunty 5 i 6 klasy gruntu. Jest to bardzo duZy obszar. 

Nast~pnie odpowiedzial w kwestii dr6g, ze komisja pojedzie w teren i obejrzy 
wszystkie drogi. Ustali co i gdzie moma zrobic i w jakiej kolejnosci. Drogi gruntowe S'l 
w nieciekawym stanie dlatego ze poziom w6d gruntowych jest wysoki. Woda stoi ws~dzie. 
Co chwil~ wyst~puj'l opady deszczu. Jak pozwol'l warunki pogodowe to b~dzie trzeba 
wyr6wnac drogi lub utwardzic. 

Nast~pnie odpowiedzial radnej Teresie Sitkiewicz, ze rozmawial z mieszkank'l, kt6ra 
wysyla listy do radnej. Porozumiewal si~ z 1'l mieszkank'l jednak wyst'lpily pewne 
nieporozumienia. Wszystko formalnie zostalo wyprostowane. Roszczenia S'l niesluszne. 

Do pkt.ll 
PrzewodnicZ'lcy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z XLVIII sesji Rady Gminy 

Slubice zostal przeslany do radnych drog'l elektroniczn'l. 
Radni nie mie1i .zadnych zapytaii, b'ldz uwag. 
W glosowaniu bralo udzial15 radnych. Protok61 zostal przyj~ty jednoglosnie. 
Protok61 z XLVIII sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowaii 

stanowi za1'lcznik do protokolu. 

Do pkt.12 
W 6jt poinformowal, ze wi~kszosc spraw prowadzonych na przestrzeni poprzedniego 

roku przechodzi do finalizacji. Z pocZ'ltkiem marca gmina b~dzie oglaszac kolejny przetarg 
na kolejne inwestycje na terenie gminy, W pierwszej kolejnoSci na budow~ stra.znicy dla OSP 
Slubice, p6iniej na przebudow~ placu mi¢zy bankiem a kosciolem, nast~pnie na przebudow~ 
budynku po weterynarii przy Bibliotece Gminnej. Kolejne planowane inwestycje to budowa 
dw6ch odcink6w wodoci'lgu i odcink6w kanalizacji: na ulicy L'lkowej i Plockiej. Gmina 
uzyskala dofinansowanie na zakup autobusu do przewozu dzieci, a takZe mieszkaiic6w 
na terenie gminy. 

Radna Katarzyna Milczarek poprosila 0 rozwa.zenie postawienia lamp solamych 
w miejscach, gdzie nie ma infrastruktury oswietleniowej, tam gdzie zapewnilyby 
bezpieczenstwo mieszkanc6w. 

Radny Dariusz Wolinski poinformowal, ze na drodze na Juliszewie na zakr~tach S'l 
dolki. Trzeba je uzupelnic. Zapytal zgromadzonych czy wiedZ'l, ze pewne stowarzyszenie 
wypuscilo wilki na terenie gminy Slubiee. Zwierz~ta S'l oznaczone i maj'l czipy. Ludzie 
chodZ<! do las6w, stwarza to niebezpieczenstwo. Samy spi'l przy domach mieszkalnych. 
Podobna sytuacja jest z pogl~bianiem Wisly. 

Soltys Henryk Kordalewski powiedzial, ze na drodze gminnej obok paiistwa L. na 
Piotrk6wku S'l duze doly. 

Soltys Kazimiera Janiszewska poinformowala, ze na drodze do Jamna S'l powybijane 
dziury. Ponadto przypomniala 0 ulicy Polnej, kt6ra jest w zlym stanie. Zapytala czy jesli 
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I 

Nadlesnictwo wywozi drzewo i uszkdd~ droget nie majq obowiqzku tego naprawic. 

Na Grzybowie wywoZq drzewa i tam asf~lt jest powybijany i poniszczony. Ponadto zapytala 

czy soltysi mogliby uczestniczyc w komis~ach. 
Przewodniczqcy Rady odpowiedzi~l, ze ustawa nie przewiduje, by soltysi brali udzial 

w komisjach. I 

Soltys Miroslawa Marcinkowska ~apytala czy dalej betdq robione pobocza na drodze 
do Grabowca. Droga jest wybijana przez kprzenie drzew. 

Soltys Elzbieta Machala poprosila \0 to, by komisja oglqdajqca drogi zobaczyla droget 

lqc~cq obie cZetsci Bud. \ 
W6jt odpowiedzial soltys Kazimie~ze Janiszewskiej, ze po to jest sesja by m6c 0 cos 

dopytac jesli siet czegos nie wie. Na komisj~ch na roboczo omawiane Sq uchwaly zeby na sesji 

byly przygotowane "na gotowo". 0 wSZYftko kaZdy moze zapytac. CZetSC sprawozdan jest 
czytanych na sesji. Morna zloZyc wniose¥ 0 dostetp do informacji publicznej i uzyskac te 

informacje. Odpowiedzial, ze gmina bydz~e wnioskowac do Nadlesnictwa 0 poprawet tych 
dr6g. Kiedys juz w6jt siet zwracal 0 to, ale nie bylo Zadnego odzewu. Obecnie jest zakaz 

wstetPU do lasu przez Nadlesnictwo ze wzgl~du na wycinket drzew. 
W6jt odpowiedzial soltysowi Hemtkowi KordaIewskiemu, ze droga na Piotrk6wku 

do tej pory spelniala swojq funkcjet ale trzeba jq poprawic. 

W6jt odpowiedzial radnemu Da~iuszowi Wolinskiemu, ze wilki pewnie Sq 

monitorowane, jesli majq czipy. Nigdy do Vrzetdu Gminy nie wplynyla informacja, ze Sq na 

terenie gminy wilki. Pewnie te wilki krqi:q nHetdzy Kampinosem a Gostyninem. 

Nastetpnie odpowiedzial radnej Kat~zynie Milczarek, ze gmina chce zawnioskowac 

o nowe lampy solarne dla solectw, kt6re je~zcze mogq przystqpic do programu MIAS, czyli 
m.in. Alfons6w, Wymysle Polskie. Jeszczel jest inny program dofinansowania i tez trzeba 
spr6bowac wystqpic 0 dofinansowanie. I 

Soltys Heruyk Kordalewski zapytal cb tablice soleckie betdq wymieniane. 

W6jt odpowiedzial, ze na ostatniej sesji wspominal, iz chcial wymienic wszystkie 18 

tablic, poniewaZ Sq w zlym stanie. \ 

Do pkt.13 I 

Przewodniczqcy Rady Gminy stwier&il, ze porzqdek obrad XLIX Sesji Rady Gminy 

w dniu 22 lutego 2023 r. zostal \ wyczerpany. Podzietkowal Radzie Gminy 
za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim psobom oglqdajqcym sesjet 
po czym je zamknql. i 

Protokolowalar. &J4.oM 
Kinga Bartosiak 

gq elektronicznq, 
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